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l 0 Canada is the largest country in the Western Hemisphere and the second largest in the world. Politically, it is divide c nto 

provinces and two territories with extensive borders and varied land mass: from rugged coastline rising from the sea ' 
Newfoundland; to flat fertile lowland areas in Saskatchewan; to lofty peaks tluusting out from the British Columbia 1 	pe. 
Canada's diverse geographical character not only creates a cross-section of climate conditions, but ensures that each capital city 
offers its own unique blend of Canadian culture. • 

Le Canada est le plus grand pays de l'hémisphère occidental et aussi le deuxième plus grand pays au monde. Il est divisé 
politiquement en dix provinces et deux territoires. Ses frontières s'étendent sur une très vaste distance et offrent un paysage des 
plus variés, du littoral accidenté de Terre-Neuve aux pics élevés de la Colombie-Britannique en passant par les plaines fertiles de la 
Saskatchewan. Une telle diversité géographique se traduit non seulement par des conditions climatiques variées, mais aussi par des 
capitales au caractère culturel unique. 

* Canada's capital/ capitale du Canada o Provincial capitals/ les capitales provinciales 


